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De verkiezingen komen 
er aan. Voor de eerste 
keer zonder opkomst-
plicht. Maar wel erg 

belangrijke verkiezingen. Ik 
roep daarom ieder van jullie 
op om zeker naar het kieshokje 
te gaan op 13 oktober. Zo kan 
je zelf bepalen wie onze mooie 
gemeente bestuurt. Wist je 
dat je binnen één lijst op meer 
mensen kan stemmen, zelfs op 
iedereen binnen de lijst? Dit  
leggen we je graag uit verder  
in dit verkiezingsboekje.

In deze brochure stellen wij 
graag onze 21 kandidaten voor. 
Zo vind je 10 vrouwen en  
11 mannen op onze lijst. Er zijn 
11 nieuwe mensen op onze lijst. 
Ook onze burgemeester, sche-
penen, gemeenteraads leden en 
leden van het bijzonder comité 
vind je er terug. Zoals je kan 
zien een hele mooie mix van 
nieuwe kandidaten en ervaren 
mensen. Op de volgende blad - 
zijden leer je ze allemaal kennen.

Verder vind je in deze brochure 
ons programma voor de vol-
gende zes jaar. Graag willen we 
samen met en voor jullie zorgen 
voor een THUIS in Wijnegem. 
We stellen onze hoofdpunten 
voor en vertellen over de grotere 
projecten. We starten met terug 

te blikken op enkele verwezen-
lijkingen van de N-VA. Een hele 
lijst met zowel grote als kleine 
realisaties. 

Ik heb het geluk gehad 6 jaar 
lang schepen en vervangend 
burgemeester te mogen zijn.  
Een gemeente waar ik ben  
geboren en opgegroeid.

Ik bedank Leen onze burge-
meester en de hele ploeg graag 
voor de steun en de kans als 
lijsttrekker. En ben graag de 
kandidaat burgemeester voor  
de N-VA.

Ik probeer voor de verkiezin-
gen bij zoveel mensen langs te 
komen om ons programma uit 
te leggen en naar jullie vragen 
te luisteren. Ben ik nog niet bij 
jou geraakt of was je niet thuis 
en wil je graag dat ik even langs 
kom? Geef gerust een seintje via 
maarten.janssens@n-va.be of 
0485 61 22 03.

Veel leesplezier
En stem voor de goei 🙂

Maarten Janssens
Lijsttrekker N-VA Wijnegem
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  Het nieuwe Marktplein heeft nu wel iedereen 
gezien met de lekkere ijsjes in de POP-UP.  
De nieuwe “Open Bib” hebben alle Wijnegemse 
cultuurverenigingen mee beleefd. We verbe-
terden de toegankelijkheid en vernieuwden de 
inkom en het terras van ’t Gasthuis. We schreven 
een concessie uit en zo ontstond Zomergem. Een 
echte meerwaarde voor alle Wijnegemnaren.

  We plaatsten verschillende nieuwe oplaad punten 
voor elektrische wagens en enkele voor elektri-
sche fietsen. De uitleendienst voor fietsen “Op 
wielekes” werd opgericht, en deelmobiliteit werd 
op allerhande manieren in de kijker gezet.

   Op de vraag naar een extra supermarkt werd  
de ALDI in de Dorenboslaan vergund.

  We verlaagden de belastingdruk door de aan-
vullende personenbelasting van 7% naar 5,5% 
te brengen.

  We creëerden enkelrichtingsstraten en fiets-
straten rond de scholen. Enkele straten werden 
volledig vernieuwd met de lang verwachte en 
nodige nieuwe riolering. 

  We bouwden plantenperkjes in enkele straten 
als snelheidsbegrenzers. De Stokerijstraat kreeg 

GRAAG KIJKEN WE EVEN  
TERUG OP DE REALISATIES  
VAN DE VOORBIJE 12 JAAR  
N-VA IN HET BESTUUR…

ook ANPR camera’s zodat de snelheid in deze 
buurt wordt gecontroleerd. 

  De parochiezaal is nu ook een cultuurplaats.
  Het dossier van de Jan Vlemincktoren hebben 
we na 40 jaar terug op de rails gezet. Het re-
sultaat is prachtig, met als kers op de taart een 
nieuw bruggetje.

  De vernieuwing van het ere-park op de begraaf-
plaats: het kreeg een zerk met een Vlaams Ber-
kenkruis als extra symbool voor de gesneuvelde 
Vlaamse soldaten in de Eerste wereldoorlog.

  Ook de Molenhoeve in de Stokerijstraat werd 
behouden en gerenoveerd. Hier kreeg Wijne-
gem meteen ook een heus co-housingproject.

  Voor de jeugd hebben we het domein van 
De Leeuw aangekocht om spel en sport uit te 
breiden. In september kunnen scouts en chiro 
terecht in hun nieuwe jeugdlokalen met een 
polyvalente zaal die iedere Wijnegemnaar kan 
huren. 

  Verder vind je op deze site een nieuw basket-
terrein, beachvolleybalveld een nieuwe loop-
piste en een openbaar voetbalveld. Dit konden 
we creëren door de samenwerking met onze 

12 jaar geleden wonnen we ruim de gemeenteraads verkiezingen, 
een score van 30% werd ons toebedeeld. Plots waren we de  
grootste partij. We kregen een pak verantwoordelijkheid.
We volgden onze slogan: “Denken, Durven, Doen!” In 2018  
verbeterden we onze score en de 7 zetels werden er 9 in  
de gemeenteraad. Nu vragen vele mensen zich af: Wat is er  
dan veranderd in die 12 jaar met de N-VA aan het stuur?

 CO-HOUSINGPROJECT IN  
 DE STOKERIJSTRAAT 

 DE FORTVLAKTE 

 DE JEUGDLOKALEN 

 ANPR-CAMERA 54



Wijnegemse voetbalclub door hen te helpen 
investeren in het nieuwe kunstgrasveld. 

  We hebben het jeugdhuis Ahoy met nieuwe 
ideeën terug aantrekkelijker gemaakt. De nieu-
we generatie kan zich weer veilig amuseren.

  De speelweken werden uitgebreid naar 5 weken 
in de grote vakantie.

  Voor de ouderen organiseerde het OCMW de 
Alzheimeracties. De af te breken Veldweg op 
het domein van Rustenborg vormden we om tot 
8 nieuwe serviceflats. 

  We maakten het ook financieel haalbaar door in 
een nieuwe woonzorggroep samen te werken 
met Schoten.

  We plaatsten openbare fitness toestellen aan de 
sporthal, een beweegbank aan het rusthuis en 
een sporteiland in het park. We deden mee met 
de campagne “10000 stappen”. 

  De pleintjes aan de Hoevestraat, Kanaalstraat, 
het park en Voetbalstraat werden vernieuwd. 
Op het pleintje in de Zevenbunder en aan de 
Maasakker werden nieuwe speeltoestellen 
geplaatst.

  We startten een project op voor dementen in 
de Schoolstraat 41, het Klaverblad. Hier werd 
ook de dagopvang ondergebracht. 

  Voor de kansengroepen begonnen we met 
groenten- en fruitbedeling. We voerden de 
UITPAS in zodat iedereen kan genieten van  
het aanbod voor jeugd, sport en cultuur.

  Om te voldoen aan de verplichte quota van so-
ciale woningen bouwden we 57 appartementen 
in de wijk van de Salvialaan en de Azalealaan. 
Op de grote vlakte tussen de Merksemsebaan en 
de Houtlaan werd De Werve Hoef een duurza-
me wijk ontwikkeld. Een eerste stempel nieuwe 
sociale koop en huurwoningen werd in gebruik 
genomen. Voor de allerkleinsten plaatsten we er 
extra speeltoestellen. 

  Minder opvallend, maar nuttig, waren de 
kernversterkende maatregelen voor de mid-
denstand met daarbij oog voor extra fietsen-
stallingen. De Wijnegemse Euro, onze nieuwe 
cadeaucheque, werd ingevoerd. We plaatsten 
aan de invalswegen borden met aanduiding van 
de parkings en het aantal plaatsen, incl die met 
laadinfrastructuur. 

  Ook het wijkbudget deed zijn intrede met 
mooie realisaties. Iedereen weet dat we op  
21 oktober onze 2110-dag vieren. 

  De Fortvlakte werd in samenspraak met de 
gemeente aangekocht en met Natuur en Bos 
maken we er een sponspark van. Voor de  
andere bomen in Wijnegem maakten we  
een bomenplan. 

  Onze gemeenschapswacht loopt door Wijne-
gem en we voerden de gemeenschapsdienst in 
voor langdurig werklozen.

  Samen met de voltallige gemeenteraad kozen we 
voor het plan van de twee bruggen. Zo blijven 
onze twee delen met de wagen verbonden.  
De autobrug werd al geopend.

  Ook unaniem door alle partijen op de gemeente-
raad werd het masterplan van Ertbrugge 
goedgekeurd. Zo is er aandacht voor voldoende 
groen, een nieuw park, respect voor de hoeve 
en betaalbare woningen voor nieuwe of oude 
Wijnegemnaars. 

 We denken en  
 durven iets doen!

 ZIJN ER NOG  
 VERANDERINGEN  
 OP KOMST? 

Spijtig genoeg kunnen we de zon niet 
langer laten schijnen, de temperatuur 
niet verhogen of de regen omleiden, 
maar we gaan verder met de opgestarte 
dossiers zoals de fietsbrug en enkele 
jaren later de vernieuwing van de 
Turnhoutsebaan. Ook de bouw van de 
nieuwe school, noodappartementen en 
sporthal staan op het programma. We 
zullen de mensen blijven contacteren 
om hun en onze realiseerbare ideeën en 
projecten te bundelen en uit te werken. 
We denken en durven iets doen.

Kies daarom opnieuw voor  
N-VA Wijnegem!

 DE NIEUWE BRUG 

 CAMPAGNE "10000 STAPPEN" 

 OPENBARE FITNESS-TOESTELLEN 
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HOE STEMMEN:
Sinds deze verkiezingen tellen enkel de naam stemmen 
voor wie in de gemeenteraad gaat zetelen. Maar wist je 
ook dat je binnen dezelfde lijst op meerdere kandida ten 
kan stemmen? Je kan zelfs iedereen van de lijst aan-
duiden zodat iedereen er een extra stem bij krijgt.
 
VOLMACHT:
Kan je niet gaan stemmen omdat je verhinderd  
bent. Ook bij deze verkiezingen kan je via volmacht 
stemmen. Ook zo kan je N-VA Wijnegem steunen.
Bij vragen stuur zeker een mailtje naar 
wijnegem@n-va.be

VERVOER NAAR HET STEMLOKAAL
Wil je heel graag zelf naar het stemlokaal maar  
heb je moeite om daar te geraken?
Stuur ons een mailtje wijnegem@n-va.be en we 
zorgen voor vervoer tot aan de sporthal.

 

BRENG ONS EEN BEZOEK IN ONS  
CAMPAGNE LOKAAL!
Graag nodigen wij je uit in ons campagnelokaal op 
de Turnhoutsebaan 410.
• Ontmoet onze kandidaten.
• Stel je vragen.
• Kom ons programma inkijken.

In september en oktober tot aan de verkiezingen 
zijn wij op de volgende momenten open:
• Woensdag:11u30 – 14u00
• Donderdag: 18u00 – 21u00
• Vrijdag: 10u00 – 12u00
• Zaterdag 10u00 – 12u00 en van 14u00 – 16u00

Tot dan! 

OP ZONDAG 13 OKTOBER KIEZEN  
WE DE BESTUURSPLOEG VOOR  
DE KOMENDE ZES JAAR. 
Graag geven we nog wat praktische info mee. 

 DE GERESTAUREERDE  
 JAN VLEMINCKTOREN 

 Kom gerust  
 binnen in ons  
 campagnelokaal! 
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Ik doorliep in Wijnegem zowel de 
basisschool als het secundair. Heel 
mijn jeugd bracht ik door in de 
Chiro van Wijnegem, eerst als lid, 

later als leider. Ik volgde in Antwer-
pen de Karel De Grote-hogeschool en 
behaalde daar mijn diploma van leraar 
secundair onderwijs. Sinds 2008 geef ik 
les in Antwerpen in het PIVA. 

Eén van mijn passies is reizen. In 2014 
en 2015 heb ik loopbaanonderbreking 
genomen en ben voor TUI gaan wer-
ken. Ik heb daardoor de kans gehad om 
te kunnen wonen en werken in andere 
landen. Sinds september 2017 maakte 
ik van deze passie ook opnieuw mijn 
beroep in België en werd coördinator 
internationalisering. Ik zorg voor ver-
schillende buitenlandse projecten en 
ben verantwoordelijk voor de Erasmus 
studenten uit verschillende landen. 

Als jongere was ik al in politiek geïn-
teresseerd, en werd voorzitter van de 
jeugdraad. Voor mij was en is de N-VA 
de enige slimme, juiste keuze. Karel 
Luyckx overtuigde mij, en na lang 
aandringen zette ik mijn eerste stappen 
in de politiek. Ik zal hem hier altijd 
dankbaar voor blijven. Bij mijn eerste 
verkiezingen koos men mij onmiddel-
lijk als schepen voor jeugd, onderwijs, 
ruimtelijke ordening, erfgoed, kinder-
opvang, mondiale samenwerking en 
toerisme.

Heel Wijnegem ligt me nauw aan het 
hart. Het is een fantastische plaats om 
te wonen, werken, te vertoeven en iets 
te gaan drinken 🙂 Als fiere schepen 
van jeugd en onderwijs zijn dat na-
tuurlijk de thema’s waar ik hard voor 
werk. Ook de kleine bezorgdheden 
van de bevolking wegwerken staat 
hoog op mijn agenda.

In grote projecten kunnen we onmid-
dellijk onze plannen verder zetten, 
zoals de nieuwe school en een nieuwe 
sporthal. En volgens onze visie de 
Turnhoutsebaan aanleggen  
met meer dan  
voldoende  
parkeer-
plaatsen.

ONZE  
KANDIDATEN  
VOOR  
13 OKTOBER 

MAARTEN  
JANSSENS

WE STELDEN HEN DE 
VOLGENDE VRAGEN:  

  Stel jezelf kort voor. 
  Waarom koos je voor N-VA Wijnegem?
  Welke zaken liggen je het meest  
aan het hart? 

  Stel je kan na de verkiezingen één ding  
veranderen, wat zou dat zijn? 

We stellen graag onze kandidaten voor voor de 
gemeenteraadsverkiezingen op 13 oktober. 

1
KANDIDATEN

Onze huidige gemeenteraadsvoorzitter 
en ondervoorzitter van de Woonzorg-
groep Voorkempen vind je niet meer op 
de lijst. Lieve Kelders heeft beslist niet 
meer op de komen voor de verkiezin-
gen van 13 oktober. Graag willen we 
haar in de bloemetjes zetten voor haar 
engagement de voorbije jaren! Lieve 
staat 100 procent achter onze kan-
didaten en blijft actief in het bestuur 
van N-VA Wijnegem. We zullen haar in 
Wijnegem en op de activiteiten van de 
N-VA nog zeker zien! 

Dankjewel Lieve! 
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Ik ben Leen Wouters, trotse mama van 
Saar en Lisa. Als jongste dochter van 
tandarts Seppe Wouters ben ik in hart 
en ziel een Wijnegemse. 

Daarom vond ik het een hele eer om de 
voorbije jaren schepen te zijn van o.a. 
wonen, communicatie, lokale economie 
en vrije tijd. Sinds 1 september 2021 heb 
ik van Ivo Wynants de fakkel overgeno-

men en ben ik burgemeester van deze 
mooie gemeente. Een hele uitdaging, 
want ik combineer het burgemeester-
schap met een halftijdse baan als 
Office en Facility Manager en  

Preventieadviseur bij Uitgeverij 
Van In in Wommelgem.

In mijn vrije momenten wan-
del ik graag door de straten 
van Wijnegem, met of zonder 
mijn dochters en vrienden. Ik 
kan er echt van genieten om 
in ons park rond te dwalen of 

aan het kanaal naar de zons-
ondergang te kijken. We hebben 
in Wijnegem echt heel mooie 
plekjes waar je even alle bekom-
mernissen uit je hoofd kan zetten! 

Mijn Vlaams politiek engagement 
is via de moederkant door-
gegeven, wat in het jaar 2000 
resulteerde in een plekje op de 
VU-lijst. Als grote bewonderaar 
van Geert Bourgeois was nadien 
kiezen voor de N-VA voor mij 

een evidentie. De voorbije decennia is en-
kel bevestigd dat deze partij de enige juiste 
keuze is als je gaat voor een eerlijk, Vlaams 
beleid met daadkrachtige bestuurders. 

Als schepen heb ik heel graag samenge-
werkt met de adviesraden van oa. Cul-
tuur en Economie, dus iedereen die zich 
vrijwillig inzet om van onze gemeente 
een betere plek te maken zit voor altijd in 
mijn hart. Als burgemeester is elke bur-
ger evenzeer van belang en sta ik ervoor 
dat lokale politiek eerlijk moet zijn, dat 
je ook in moeilijke dossiers duidelijk 
en transparant moet communiceren en 
dat je iedereen gelijk moet behandelen. 
Elke inwoner van Wijnegem telt, en in 
Wijnegem is er plek voor iedereen die 
onze gemeente als een thuis ziet!

We hebben als beleidsploeg de voorbije 
jaren al heel wat aangepakt in Wijne-
gem. Maar wie mij kent, kent ook mijn 
stokpaardje. Mobiliteit kan in Wijnegem 
nog beter: de juiste verkeersborden op 
de juiste plaats, zones voorzien voor be-
stelwagens, zorgen voor een aangename 
handelskern met voldoende parking … 
Ik sta klaar voor de volgende zes jaar! 

Ik ben Carmen, getrouwd met Daniel 
de Sutter en mama van een fantasti-
sche dochter Erinn van 19 jaar.  
Gedreven Distribution Manager bij 

BP voor Europa waar ik binnen de marine 
afdeling verantwoordelijk ben voor de 
logistic flows en contracten. Tijdens mijn 
vrije tijd trek ik mijn loopschoenen aan, 
neem ik af en toe de fiets van stal en pro-
beer zo mijn algemene conditie op peil te 
houden. Ik koester enorm alle kostbare 
momenten van ontspanning. Het genot 
van samen te zijn met mijn familie en 
vrienden daar draait het voor mij om 
en daar hoort uiteraard ook een gezond 
fysiek en mentaal welzijn bij. Ik ben al 
12 jaar OCMW Raadslid maar kon de 
voorbije legislatuur ook ervaring opdoen 
als gemeenteraadslid. 

Een van de redenen waarom ik voor de 
N-VA kies, is omdat ik geloof in een 
sterk en welvarend Vlaanderen dat zijn 
eigen koers kan varen. Ik vind dat de 
N-VA de partij is die het beste opkomt 
voor de belangen van alle Vlamingen, 
zowel op economisch als sociaal vlak. 
Als mandataris wil ik kunnen bijdragen 
aan de ontwikkeling van een beleid dat 
voldoet aan de behoeften van iedere 
generatie.

Als lid van het Bijzonder Comité draag 
ik momenteel bij aan het domein welzijn. 
De onderwerpen strekken zich uit over 
sociale dienst, wonen, kinderopvang, 

zorg en gezondheid, integratie en in-
burgering. Deze onderwerpen vormen 
het kloppend hart van mijn politieke 
inzet. Ik ben vastbesloten om positie-
ve veranderingen te brengen in deze 
cruciale domeinen. Als huidig lid van 
het Bijzonder Comité heb ik dan ook een 
sterke voeling met de problematiek van 
de kwetsbare burger. 

Ik wil dan ook werken aan de  
volgende punten: 

• Een sterk activeringsbeleid moet 
ervoor zorgen dat leefloon-
gerechtigden of burgers die  
andere vormen van sociale 
bijstand genieten, zo vlug 
mogelijk naar de reguliere  
arbeidsmarkt kunnen  
worden geleid.

• De negatieve spiraal bij 
kinderen uit kansarme ge-
zinnen moeten we trach-
ten te doorbreken door ze 
onderwijsondersteuning 
aan te bieden en door ze te 
stimuleren deel te nemen 
aan het verenigingsleven.

• De lokale dienstverlening 
naar senioren toe moet 
continu geëvalueerd en 
bijgestuurd worden daar

 waar nodig. 

CARMEN  
BAELDEN

LEEN 
WOUTERS 32

 IN WIJNEGEM IS ER EEN  
 PLEK VOOR IEDEREEN  
 DIE ONZE GEMEENTE  
 ALS EEN THUIS ZIET. 

1312



Ik ben Rolf Stalmans, geboren 
te Wilrijk op 8 juli 1958 en 
aanvankelijk opgegroeid in 
Mortsel, later in Berchem. 

Ik studeerde af in het graduaat 
boekhouden-informatica, wat 
de start betekende van mijn  
professionele carrière als zelf-
standig fiscaal accountant.

In 2012 verhuisde ik naar 
Wijnegem en vestigde er in 
2016 mijn kantoor naast ons 
woonhuis. Ik voelde me meteen 
thuis in de kleine, vriendelijke 
gemeenschap van Wijnegem, 
waar ik als nieuwkomer warm 
ontvangen werd.

Toneel is mijn hobby en passie. 
Ik heb dan ook 35 jaar lang in 
verschillende liefhebbers- en 
professionele gezelschappen 
toneel gespeeld, waaronder ook 
in het Koninklijk Wijnegems 
Toneelgezelschap. Daar kan 
je me bovendien regelmatig  
terugvinden achter de bar voor 
‘toogdienst’ tijdens de voorstel-
lingen.

In 2019 heb ik daarnaast een 
politiek engagement bij N-VA 
Wijnegem aangegaan, aanvan-
kelijk als gewoon lid, daarna als 
bestuurslid in december 2021 
en sinds 8  november 2022 als 
secretaris.

Ik koos voor N-VA Wijnegem 
omdat ik geloof in de waarden 
en standpunten van de partij. 
Daarnaast voel ik mij als in-
woner betrokken bij alles wat 
leeft in mijn gemeente en wil 
ik mij graag inzetten voor een 
betere leefomgeving voor alle 
inwoners. Ik ervaar veel vol-
doening van hierin een actieve 
rol te spelen en van het nauwe 
contact met de Wijnegem-
naren. Door mij kandidaat- 
mandataris te stellen voor 
N-VA, hoop ik een bijdrage te 
kunnen leveren aan het lokale 
beleid en de belangen van onze 
gemeente te behartigen. 

De domeinen die me het meest 
aan het hart liggen zijn financi-
en, lokale economie, veiligheid 
en mobiliteit. Ik pleit voor een 
betere handhaving van verkeers-
regels en overtreders (strenger) 
te beboeten om alzo de verkeers-
veiligheid en -overlast te  
verbeteren en het respect  
voor medeweggebruikers en 
-inwoners te stimuleren.

ROLF 
STALMANS4

Tom Dils, 50 jaar, ik woon al meer 
dan 20 jaar in Wijnegem samen 
met mijn vrouw Ingrid Lemmens 
en onze 3 kinderen Jack, Roos en 

Matthias. Ben aan de slag als sales- en 
business development manager bij een 
technische groothandel. Ben er trots 
op om deel te mogen uitmaken van de 
Mezevangers en een belangrijk deel van 
mijn vrije tijd investeer ik graag in onze 
Wijnegemse voetbalclub. Daar ben ik bij-
na 10 jaar aan de slag waarvan de laatste 
6 jaar als jeugdvoorzitter. Daarnaast hou 
ik ervan om een toertje te maken met de 
koersfiets of de mountainbike.

Ik ben al lid van de N-VA sinds 2012. Ik 
hou van Vlaanderen en onze Vlaamse 
taal. Ik vind dat we best wel wat meer 
fier mogen zijn op Vlaanderen, onze 
briljante economische regio en onze 
cultuur. 

De N-VA heeft de afgelopen  
legislaturen veel mooie 
zaken kunnen realiseren en 
heeft me ook overtuigd op 
deze ambitieuze manier 
verder te willen gaan. Ik 
heb binnen de ploeg de 
instelling gevonden die 
aansluit bij mijn ambitie 
om voor een realistisch, 
gezellig en financieel ge-
zond Wijnegem te gaan.

Een rode draad is om mensen te verbin-
den en samen een resultaat na te streven, 
zowel professioneel als in mijn bezighe-
den naast het werk. Ik hou ook wel van 
een uitdaging. Hoe moeilijker een dos-
sier of uitdaging is, hoe meer zin ik heb 
om dit tot een goed einde te brengen. De 
dynamiek om dit samen met anderen te 
kunnen oplossen, geeft me extra energie. 
Ik mag zeggen dat ik de afgelopen jaren 
toch wel wat ervaring heb opgedaan in 
het werken in teamverband, verantwoor-
delijkheid te dragen en om veranderings-
processen te begeleiden. Ik wil graag 
mijn ervaring in deze ter beschikking 
stellen van de Wijnegemnaar. 

Ik kies voor de verdere professiona-
lisering van de werking van onze 

gemeente. De uitdagingen die 
Vlaanderen voor de gemeenten 
oplegt zijn best stevig. Ik wil 
graag mijn ervaring ten dienste 

stellen om dit proces te 
begeleiden met sterke 
aandacht om het unieke 
karakter van Wijne gem 
te behouden met 
zijn uitgebreid 
verenigings leven en 
gezellige buurten.

TOM 
DILS5

 IK WIL ME  
 GRAAG INZETTEN  

 VOOR EEN BETERE 
 LEEFOMGEVING  

 VOOR ALLE  
 INWONERS. 
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Ik ben Sonia Antonissen, geboren en getogen 
in Wijnegem. Ik ben gehuwd met Marc De 
Coninck en we hebben samen twee dochters, 
één kleindochter en twee kleinzonen waar we 

verzot op zijn! Ik studeerde kunstgeschiedenis en 
behaalde ook mijn diploma haartooi, schoonheids-
zorgen en bedrijfsbeheer. Van kindsaf heb ik een 
grote passie voor (klassieke) muziek. Ik behaalde 
een diploma hogere graad zang, lyrische kunst en 
vocaal ensemble aan onze Wijnegemse muziek-
academie. Ook heb ik mijn hart verloren aan de 
bergen en trek ik er zowel in de zomer als in de 
winter graag naartoe. Ik hou van mijn dorp en van 
al die gekende gezichten die ik zo graag toelach. 
 
Ik koos voor de N-VA omdat de standpunten 
mij aanspreken en de N-VA vertegenwoordiging 
in Wijnegem sterk staat om er samen een betere 
plek van te maken.

Al een tiental jaren zetel ik in het bijzonder comité 
waar ik me mee inzet om mensen door moeilij-
ke levensfases te helpen. Ik kom graag onder de 
mensen en geniet ervan dat ze zich goed voelen. 
Daarom wil ik waar ik kan verder mijn steentje 
bijdragen aan een betere samen leving, bijdragen 
om ons dorp “ Wijnegem” nog aangenamer te 
maken zodat ieder van ons zich er thuis voelt.

Ik wil me na de verkiezingen inzetten om meer 
jongeren enthousiast te maken om bij onze 
N-VA ploeg te komen. Hun frisse ideeën en 
doorzettingsvermogen kan enkel een meer-
waarde zijn om de standpunten van de N-VA 
verder te verwezenlijken.

Ik ben Roger, 68 jaar. On-
derwijs heb ik gevolgd aan 
het Sint-Gabriël college te 
Boechout en daarna aan het 

Don Bosco technisch instituut in 
Hoboken. Sinds enkele jaren ben 
ik met pensioen, na een loop-
baan als operator in een groot 
chemisch bedrijf. Ik ben papa 
van Anke en vava van Hanne en 
Stef. Samen met schoonzoon, 
Frits, zijn zij spelend lid van het 
KWTG. Ik ben ook papa van 
Pieter-Jan die gehuwd is met Ines 
en woonachtig is in Bevel. Ik heb 
heel brede interesses, die zich 
vooral situeren op het vlak van 
het verenigingsleven, de school 
en lokale politiek. 

In het verleden was ik leider in 
de chiro van Wommelgem, was 
ik monitor bij het CSK, en heb 
ik lange tijd in de stuurgroep 
gezeten van ons jeugdhuis. 
Vijf jaar lang was ik voorzitter 
van het oudercomité van onze 
gemeenteschool en sinds 12 jaar 
ben ik bestuurslid van N-VA 
Wijnegem, waarvan ik ook 3 
jaar voorzitter was. Bij al deze 
functies vond ik het belangrijk 
om doortastend te handelen en 
gedurfde beslissingen te nemen, 
soms tegen de stroom in.

De vooruitgang waar de N-VA 
voor staat, komt niet vanzelf. 
Mijn vader en moeder waren 
ook steeds aan het proberen 
zaken te veranderen indien zij 
vonden dat dit nodig was.  
De plaatselijke politiek was  
dan ook nooit ver weg. 

Momenteel zit ik in de ge-
meenteraad en ben ik plaats-
vervangend voorzitter. Ik ben 
vooral geïnteresseerd in op-
voeding en onderwijs, maar als 
ik iets zou willen verbeteren is 
het wel dat er strenger toezicht 
moet gehouden worden op de 
naleving van al onze geldende 
regels met in het bijzonder het 
toezicht op sluikstorten. Dit  
kan volgens mij best gebeuren 
door het inzetten van onze  
GAS ambtenaar.

ROGER  
BOECKXSTAENS

SONIA  
ANTONISSEN 76

 IK HOU VAN MIJN DORP 
 EN VAN AL DIE GEKENDE  

 GEZICHTEN DIE IK ZO  
 GRAAG TOELACH. 

 IK VIND HET BELANG-  
 RIJK OM DOORTASTEND  
 TE HANDELEN EN GE-  
 DURFDE BESLISSINGEN 
 TE NEMEN. 
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ANNEMIE 
MATTHYS

HEIDI 
CLAES

MARC DE 
CONINCK

8 109

Ik ben geboren te Wilrijk op 25 januari 1964.  
Ik studeerde aan de Karel De Grote Hoge-
school Antwerpen, Maatschappelijk Werk  
en daarna Secretariaat Moderne Talen.  

Ik werk bij Belfius in de regio Antwerpen Zuid 
met expertise woonkredieten en verzekeringen.  
Ik hou van sportieve uitdagingen zoals winter-
sporten, paardrijden en zeezeilen. 

Ook andere uitdagingen ga ik niet uit de weg.  
Ik was jarenlang een actief bestuurslid bij de wijk-
vereniging Zevenbunder en vrijwilliger- coördinator 
bij het Rode Kruis, Dienst Drin gen   de Sociale Inter-
ventie. Deze treden op bij ramp situaties en zorgen 
voor de registratie en de psycho sociale bijstand  
van niet gekwetste slachtoffers. 

Tientallen jaren heb ik de zorg voor mijn zieke 
moeder op me genomen. Het samenbrengen van 
hulpverlening en welzijn was niet altijd gemak-
kelijk. Eenieders welzijn staat voor mij steeds 
voorop.

Mijn ervaring gebruik ik als raadslid in het Bij-
zonder Comité van de Sociale Dienst om anderen 
op gepaste en rechtvaardige wijze bij te staan. 
Hiervoor wil ik me in de toekomst 
graag blijven inzetten.

Ik was een van de drijvende krach-
ten bij de opstart van de lokale 
N-VA afdeling. Het was door het 
overtuigend enthousiasme 
van Koen Kennis dat ik N-VA 
Wijnegem mee op de kaart heb 
gezet. Nu zetel ik als gemeente-
raadslid en als raadslid in het 
Bijzonder Comité van de 
Sociale Dienst. Ik woon al  
34 jaar in Wijnegem en ken 
de gemeente door en door.

Ik ben Heidi Claes, 
geboren te Wilrijk.  
Opgegroeid te Berchem 
& daar ook in het Onze- 

Lieve-Vrouwinstituut 
(Pulhof) school gelopen. 
51 jaar jong, mede- 
zaakvoerder van het  
Hieltje. Recent hebben 
we onze zaak verhuisd 
van Wijnegem Shop  

Ik ben Marc De Coninck, geboren in 1962. 
Ik heb mijn jeugd doorgebracht in Ekeren 
waar ik op het Sint Lambertus Instituut 
mijn hogere humaniora afrondde. Via de 

Koninklijke Antwerpse watersport vereni-
ging, die toen in Wijnegem gevestigd was, 
maakte ik als 14 jarige met onze kanaal-
gemeente kennis. In 2000 ben ik met mijn 
gezin definitief in Wijnegem komen wonen. 
Van 2012 tot 2018 was ik voorzitter van 
N-VA Wijnegem.

Ik koos voor de N-VA omdat ik me goed kon 
terugvinden in de partijlijnen en de plaat-
selijke afdeling kon rekenen op gedreven en 
competente mensen die een dynamische en 
succesvolle bestuursploeg konden samen-
stellen. 

Wat me nauw aan het hart ligt, is de  
Wijnegemse eigenheid behouden met een 
open vizier voor de noden om een wel-
varende samenleving te garanderen. 

Na de verkiezingen mogen er duidelijke 
richtlijnen komen om de balans tussen  
rechten en plichten in  
evenwicht te houden. 

Ik ben Yannick Rutten, geboren op  
27 februari 1982 te Antwerpen. Sinds 
2012 woon ik in de prachtige gemeente 
Wijnegem, samen met mijn partner An 

Stroobants en onze twee zonen, Olivier en  
Alexander. Ik ben bijna 20 jaar in dienst bij 
het Wijnegemse bedrijf Luxilon, waar ik 
ploegverantwoordelijke ben en insta voor  
de opleidingen binnen de productie. 

Daarnaast ben ik actief als volwassen begelei-
der bij Chiro Joke Scindal. Het ondersteunen 
van de leiding gedurende het jaar en tijdens het 
zomerkamp geeft me veel voldoening en houdt 
me jong door de samenwerking met de jeugd.

In mijn vrije tijd ben ik een trouwe supporter 
van Antwerp, de ploeg van ‘t Stad. Samen met 

mijn jongste zoon Alexander mis ik geen enkele 
uit- of thuiswedstrijd van ons favoriete team.

Ik kies bewust voor de N-VA omdat het Vlaamse 
voor mij zeer belangrijk is en ik mij op zowel 
nationaal als gemeentelijk niveau het beste kan 
vinden bij het partijprogramma van de N-VA.

De domeinen jeugd, veiligheid en mobiliteit  
liggen me het meest aan het hart.  
Hiervoor wil ik me de komen-
de jaren (blijven) inzetten. 

Heel concreet wens ik voor 
Wijnegem een moderne, 
nieuwe sporthal waar 
alle Wijnegemse 
sportclubs een plekje 
krijgen en zich thuis 
voelen.

YANNICK 
RUTTEN

11

Eat Enjoy naar Berchem om terug meer van  
onze vrije tijd te genieten. Deze extra tijd geeft  
me ook de gelegenheid om meer voeling te  
krijgen met wat er echt leeft in Wijnegem.  
Sinds 2015 woon ik in Wijnegem.

De keuze voor N-VA Wijnegem was vrij snel 
gemaakt. De standpunten van de N-VA leunen 
immers het meeste aan bij mijn dagelijkse  
bezigheden.

Enkele zaken die me nauw aan het hart  
liggen zijn veiligheid, sociale contacten,  
werk gelegenheid, centra voor zowel  
jongeren als senioren.

Graag meer blauw op straat: veiligheid op  
alle niveaus, is voor mij topprioriteit!
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MAHI  
HEIDARY

14

Mijn naam is Lambert Mostmans en al 
sinds 1976 ben ik trotse inwoner van 
Wijnegem. Samen met mijn gezin 
hebben we het voorrecht gehad om 

een succesvolle keukenzaak te runnen aan de 
Turnhoutsebaan. Als vader van drie zonen 
en een dochter en trotse opa van acht meisjes 
en twee jongens, blijf ik dankzij hun jeugdige 
energie ook betrokken bij de jeugdbewegingen 
in Wijnegem. 

Samen met Leen Wouters, destijds schepen 
van lokale economie, en tal van enthousiaste 
mede(midden)standers en op vrijwillige basis, 
heb ik diverse initiatieven opgestart, zoals 
de aankomst van Sinterklaas, de Kerstboom-
actie en de Drive-In films. Deze initiatieven 
brengen nog steeds jaarlijks veel beweging en 
vreugde in ons dorp. Ook neem ik nog steeds 
graag deel aan verschillende initiatieven die 
worden georganiseerd door de gemeente en 
vrijwilligers, zoals Nordic-Walking, en andere 
activiteiten voor Wijnegemse senioren en de 
middenstands actie Versier Wijnegem. 

Het is fantastisch om  
betrokken te blijven en bij  
te dragen aan de levendig heid 
en samenhorigheid van  
onze gemeenschap. 

Ik ben Mahi, mama van 3 kinderen. Ik 
werk al een kleine 4 jaar in de Kleine  
Geneugte als vrijwilligster, en dat is  
meteen ook hoe dat ik de mensen van 

N-VA Wijnegem heb leren kennen. Ik ben 
iemand die moeilijk stil kan zitten, en dit  
is mijn eerste keer in de politiek. 

Ten eerste vind ik gelijke rechten voor de 
LGBTQI+-community heel belangrijk.  
Wijnegem is altijd heel aangenaam geweest 
om te wonen. Dit is een plaats waar mensen 
verdraagzaamheid hoog in het vaandel dra-
gen, En dit moet zo blijven. Ten opzichte van 
eind 2019 toen ik hier net was komen wonen, 
merk je dat er steeds meer nieuwe gezichten 
komen, ook van andere culturen, en het is 
belangrijk om iedereen bewust te maken van 
de normen en waarden die wij hier hanteren. 

Een initiatief zoals de OverKophuizen, 
waar de deuren open staan voor jongeren 
van 12 tot 25 jaar om hen een veilige plek 
te bieden om te amuseren, rond te hangen 
en vrienden te ontmoeten, maar dan lokaal 
voor Wijnegem zou wel fijn zijn.  
Jongeren krijgen tegenwoordig  
extra veel druk op hun  
schouders en als ze daar  
toevlucht zouden kunnen  
zoeken weg van de  
dagelijkse dingen, zou  
dit voor hen een wereld  
van verschil kunnen  
betekenen.

LAMBERT 
MOSTMANS

13

Ik ben Herman, geboren op 
24 oktober 1957 te Mortsel, 
opgegroeid in Borgerhout in 
een typisch groot Vlaams, 

christelijk gezin. Ik ben afgestu-
deerd aan het Xaveriuscollege 
in Borgerhout. Sinds september 
2023 ben ik met pensioen als 
sportleraar aan dezelfde school, 
maar ook meteen weer aan de 
slag wegens groot tekort aan 
leraren. Twintig jaar ben ik 

actief als monitor/kampleider 
bij jongerenvakanties van 
Jeugd 2000, meer dan 40 jaar 
als trainer/coach bij Oxaco 
volley en 10 jaar ploegaf-
gevaardigde jeugd voetbal 
K Wijnegem VC. Ik ben 
gehuwd, woon sinds 1996 
in Wijnegem en heb een 
dochter en een zoon. 

Ik was op jonge leeftijd 
al lid van de Volksunie 

jongeren en korte tijd lid 
van het provinciaal bestuur 

van de Ijzerbedevaart. Politiek 
heeft me altijd geïnteresseerd, in 
het begin vooral de groei naar 
een meer zelfstandig Vlaande-
ren, daarna uitgebreid naar alle 
facetten van de Vlaamse samen-
leving. Na het verdwijnen van 
de Volksunie was de N-VA een 
logische verderzetting. Een ken-
nismaking in één van de babbel-

tenten wekte mijn interesse om 
mijn idealen voor Vlaanderen 
politiek om te zetten in Wijne-
gem. Als fractieleider probeer ik 
mijn steentje bij te dragen.

Als leerkracht volg ik onderwijs 
en jeugd van dichtbij op en 
als sportleerkracht ligt sport 
me natuurlijk nauw aan het 
hart. Onze inwoners (ook 
onze jongeren!) moeten zich 
goed kunnen voelen in onze 
gemeente, in alle facetten en 
daarom droom ik van een 
sportief, cultureel, sociaal 
en bruisend Wijnegem met 
naast het ‘t Gasthuis ook het 
Marktplein als verbindende 
ontmoetingsplaats.

Op korte termijn zie ik heel 
graag een nieuw sportcomplex 
aan het voormalige zwem-
bad, met een grotere sporthal 
(extra ruimte voor klimmuur, 
bowling, fitness,...?), een cross-
fietsparcours voor -12 jarigen, 
een volwaardig loopparcours 
van enkele km met de juiste 
ondergrond door het park en 
een grote speeltuin en dito 
terras met horeca. En als ik 
nog even verder mag dromen...
een wandel boulevard langs 
het Albert kanaal met houten 
ligstoelen en picknicktafels. 

HERMAN 
PLATTEAU12

 IK DROOM VAN EEN 
 WANDELBOULEVARD 

 LANGS HET  
 ALBERTKANAAL. 
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Ik ben Els Van Hoofstadt, 
geboren en getogen in Wij-
negem. Na enkele jaren voor 
mijn studies lichamelijke 

opvoeding in Leuven te hebben 
verbleven, keerde ik terug naar 
Wijnegem. Sindsdien ben ik 
leerkracht aan het Annuntia 
Instituut.

Sinds mijn kinderjaren nemen 
sport en muziek een grote plaats 
in mijn leven in. Na aanvankelijk 
lid te zijn geworden van N-VA 
Wijnegem, ben ik nu ook be-
stuurslid. Ik zet me graag in voor 
mijn gemeente en geloof sterk in 
de kracht van een lokaal bestuur 
dat dicht bij de mensen staat.

Met mijn ervaring als leerkracht 
lichamelijke opvoeding vind 
ik het belangrijk dat iedereen 
toegang heeft tot een breed 
scala aan sporten, lokaal binnen 
de gemeente, en dat er vol-
doende infrastructuur is om 
dit mogelijk te maken. Ik wil 
bovendien mijn verantwoorde-
lijkheid nemen om de charme 
en de warmte van het dorp te 
behouden, waar mensen elkaar 
nog begroeten op straat en waar 
het aangenaam wonen is. Zo 
hoop ik een positieve bijdrage 
te kunnen leveren aan het lokale 
beleid.

Ik koos voor N-VA Wijnegem 
omdat dat de partij is die vol-
gens mij een mooie Wijnegemse 
toekomst garandeert. Een partij 
met een beleid van positief 
samen werken en met een visie 
die volledig aansluit bij mijn 
eigen overtuigingen.

Sport, vrije tijd, veiligheid, 
intergemeentelijk samenwerken 
met behoud van eigenheid en 
onafhankelijkheid zijn on-
derwerpen die me het meest 
interesseren. 

Na de verkiezingen wil ik 
gaan voor een focus op een 
gezond evenwicht tussen 
eventuele samenwerking met 
buur gemeenten indien er een 
significante meerwaarde is, en 
het bewaren en bewaken van 
het karakter van ons dorp.

ELS  
VAN HOOFSTADT16

 IK GELOOF STERK IN  
 DE KRACHT VAN EEN  
 LOKAAL BESTUUR  
 DAT DICHT BIJ  
 DE MENSEN STAAT. 

Ik ben Renata, geboren op 18 mei1987, 
gelukkig getrouwd en trotse mama van mijn 
dochter Naomi. Ik studeerde af met een 
master diploma in “Product en Kwaliteit 

Management”.

Ik heb een uitgebreide achtergrond in transport 
en logistiek management, waaronder meer dan 
10 jaar in automotive en vervoeren van excepti-
onele cargo. 

Ik ben trots om een vrouw te zijn in de logistieke 
wereld met als motto “niets is onmogelijk”.
De laatste jaren ben ik zelfstandig geworden in 
de vastgoedsector en interieur design. Ik ben 
gepassioneerd in interieur en vastgoedmarkt en 
heb zo van onze hobby een job kunnen maken. 
We renoveren verouderde eigendommen om ze 
zo een “tweede leven” te geven.

In mijn vrije tijd wil ik de meest verre en onbe-
kende plaatsen ter wereld ontdekken. Ook ben 
ik gepassioneerd door sport (EMS, crossfit en 
hardlopen). Ik woon sinds 2019 in Wijnegem 
en wil deze keer nooit meer verhuizen. Vroeger 
gebeurde dit wel elke 2 jaar...

Ik kies voor N-VA Wijnegem omdat het  
belangrijk is om deel uit te maken van de  
Wijnegemse samenleving die de kracht heeft 
om iets te veranderen. Verbetering van de 
levens kwaliteit in Wijnegem en de integratie 
van bewoners liggen me nauw aan het hart.

Wat ik wil voor elke Wijnegemnaar, is een veilige 
omgeving voor iedereen. 

RENATA 
PAUWELS15

 WAT IK WIL VOOR  
 ELKE WIJNEGEMNAAR  

 IS EEN VEILIGE OMGEVING  
 VOOR IEDEREEN. 
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FERRE  
GIJSEMANS

18

Ik ben Ferre Gijsemans, gebo-
ren op 1 juli 2006. Dus nog 
maar net 18 jaar. Ik studeer-
de net af aan het Annuntia- 

Instituut in Wijnegem en ga 
volgend jaar de opleiding Poli-
tieke Wetenschappen volgen aan 
de universiteit van Antwerpen. 
Deze zomer kon je mij terug-
vinden op Zomergem, waar ik 
werkte als jobstudent, of op de 
ijsbaan tijdens het ijshockeyen, 
mijn favoriete sport. 

Naar aanleiding van de ver-
kiezingen van juni had ik me 
verdiept in de programma’s van 

de verschillende partijen en 
was ik 100% overtuigd van het 
programma van de N-VA. 

Mijn interesse ligt vooral in 
de domeinen jeugd, sport en 
veiligheid. 

Als ik één ding kan verande-
ren, is het om op de sportsite 
van De Leeuw – of elders in 
Wijnegem – een fitness te 
voorzien. Niet enkel jongeren, 
maar ook andere Wijnegem-
naars zouden dit volgens mij 
erg waarderen. 

Mijn naam is Sabrina 
en ik ben geboren in 
Schoten. Mijn vader 
is Turks en mijn 

moeder Belgisch, waardoor ik 
van jongs af aan het beste van 
beide culturen heb meegekre-
gen. Na mijn secundaire school 
besloot ik verpleegkunde te 
studeren. Ik heb 18 jaar met 
veel toewijding gewerkt voor 
Zorgbedrijf Antwerpen, 

maar in 2020 maakte ik een 
carrièreswitch naar het 

onderwijs. Sindsdien geef 
ik zorgvakken in de derde 

graad van het secun-
dair onderwijs. Ik ben 

gelukkig getrouwd met 
Philip. Samen vormen wij 

een nieuw samengesteld 
gezin met zes kinderen: 

twee pluszonen, een plus-
dochter, een zoon van 17 jaar, 
een dochter van 15 jaar, en een 
jongste dochter van 10 jaar die 
we samen hebben. Ondertussen 
ben ik zelfs al een fiere plus-
grootmoeder van een klein-
dochter van bijna 1 jaar. 

We wonen nu drie jaar in Wij-
negem en het bevalt ons hier 
uitermate goed.

In mijn vrije tijd geniet ik ervan 
om met mijn twee hondjes te 
gaan wandelen. Verder reis ik 

graag naar Spanje of Turkije, 
waar ik telkens weer nieuwe 
plekken en verrassende indruk-
ken ontdek.

In Wijnegem leerde ik een sterke 
politieke ploeg kennen die zorg, 
welzijn, onderwijs en vrije tijd 
hoog in het vaandel draagt. Deze 
waarden zijn ook mijn passie 
en met veel enthousiasme wil ik 
vanuit mijn kennis en expertise 
hier al mijn energie insteken 
zodat elke Wijnegemenaar (jong 
en oud) kan genieten van een 
welverdiende zorg zodat het, nog 
meer dan nu, goed en aange-
naam wonen is in Wijnegem. 

Het programma van de N-VA 
spreekt me aan en tevens vind 
ik dat de N-VA al heel veel goeie 
projecten heeft verwezenlijkt in 
Wijnegem. Kijk maar naar de 
pleintjes en nog zoveel meer. Ik 
merk ook de aanwezigheid van 
burgemeester, schepenen en 
andere bestuursleden op allerlei 
evenementen. Ik hou wel van 
die toegankelijkheid.

Als ik toch 1 ding zou mogen 
veranderen, zou ik het zwem-
men in Sportoase Deurne 
betaalbaarder willen voor elke 
Wijnegemnaar. Tevens zou ik 
graag mee willen inzetten op 
meer kinderopvangplaatsen.

SABRINA 
HOKELEK 17

 IK HOU VAN DE  
 TOEGANKELIJKHEID 

 VAN ONZE  
 BURGEMEESTER, 

 SCHEPENEN  
 EN ANDERE  

 BESTUURSLEDEN. 

 HET PROGRAMMA 
 VAN DE N-VA HEEFT 

 ME 100% OVERTUIGD! 

 ZOMERGEM AAN 'T GASTHUIS 
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Ik ben Juul Liekens, geboren op 9 
mei 1954 te Ekeren en opgegroeid 
in Mortsel. Mijn gevarieerde achter-
grond heeft me via Boechout, Lint 

en Schilde uiteindelijk naar Wijnegem 
geleid. Ik behaalde mijn brevet van ka-
pitein ter lange omvaart en het diploma 

van licentiaat in de nautische weten-
schappen aan de Hogere Zeevaart-
school te Antwerpen. Na enkele 
jaren op de wereldzeeën te hebben 
gevaren en als rivierloods op de 

Schelde te hebben gewerkt, 
geniet ik nu van mijn 
welverdiende pensioen. 
Mijn passies omvatten 
(klassieke) muziek, 
waarbij ik al geruime 
tijd leerling ben aan de 
kunstacademie van Wij-
negem. Daarnaast kan 
ik volop genieten van 
mooie wandelingen en 
fietstochten in de natuur.

Ik heb een zoon, een 
dochter en drie klein-

dochters.

Sinds september 2021 ben ik 
schepen bevoegd voor infor-
matie en communicatie, cul-
tuur, bibliotheek en vrije tijd, 
lokale economie, huisvesting 
en gezondheid.

Het gedachtengoed van de N-VA 
past naadloos in mijn overtuiging als 
Vlaming met respect en gastvrijheid 
naar iedereen die voor mij hetzelfde 
betoont. Ik ben er van overtuigd dat 
de N-VA de enige partij is die daad-
werkelijk Vlaanderen meer welvaart 
zal geven.

De bevoegdheden waarvoor ik als sche-
pen verantwoordelijk ben, zijn voor mij 
van zeer groot belang en liggen mij nauw 
aan het hart. Ik hoop ook de volgende 
legislatuur mij hiervoor verder te kunnen 
inzetten.

Na de verkiezingen wil ik geen grote 
dingen veranderen. Het gaat goed in 
Wijnegem, deze legislatuur heeft N-VA 
Wijnegem alle programmapunten kun-
nen verwezenlijken, wat niet wegneemt 
dat er nog steeds aan verbetering en 
optimalisatie gewerkt dient te worden.  
De hinder door de grote werken in ons 
dorp moet voor iedereen zo draaglijk 
mogelijk worden gemaakt.

 

JUUL  
LIEKENS21

NANCY  
RAYMAKERS
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Ik ben Nancy Raymakers, 
geboren te Berchem op 19 
april 1967 en nu woonachtig 
in het mooie Wijnegem met 

mijn man Rik Mertens en onze 
twee hondjes. De ouders van 
mijn man hebben hier jarenlang 
gewoond en zo zijn wij hier uit-
eindelijk ook terecht gekomen. 
Een beslissing waar we nog geen 
seconde spijt van hebben gehad.
 

Waarom koos ik voor NVA? 
Omdat deze partij voor iedereen 
gelijke kansen wil en een recht-
vaardige, aangename en veilige 
samenleving wil creëren, iets wat 
mij erg nauw aan het hart ligt.

Wat ik belangrijk vind is een 
goed contact met de buren, 
rekening houden met elkaar en 
samen werken aan een veilige, 
mooie toekomst voor iedereen.

Ik ben Dirk Jaspers, 74 jaar 
en gepensioneerd leraar, 
gehuwd met Gerda en 
vader van 4 zonen, opa van 

7 kleinkinderen. Sinds 6 jaar 
voorzitter van N-VA Wijnegem 
en sinds 10 jaar woonachtig in 
Wijnegem. 

Ik ben sinds lang iemand met 
een hart voor Vlaanderen en een 
aanhanger van de vroegere Volks-
unie. Met mijn pensioen kwam er 
ruimte vrij voor een politiek en-
gagement en vanuit mijn Vlaams 
hart voelde ik dat het bij N-VA 
Wijnegem het best zou aarden. 

Sport ligt me zeer aan het hart 
en ben al 40 jaar actief als hand-
baltrainer op diverse niveaus. 

Ik vraag extra zorg voor de 
buurt rond het Wervehof die 
soms wat vergeten wordt.  
Ik pleit bijvoorbeeld voor een 
geluidsscherm van bomen 
langs de Houtlaan, een ver-
nieuwde en voor de bewoners 
interessante bestemming van 
de oude hoeve, het probleem 
van het sluikstorten aanpak-
ken, de heraanleg van een  
veilige Merksemsebaan.... 

Wat ik wens voor Wijnegem, is 
dat het een veilige en gezellige 
gemeente blijft waar het leuk is 
om te shoppen en te vertoeven. 

 DE HINDER DOOR DE  
 GROTE WERKEN IN ONS  
 DORP MOET VOOR  
 IEDEREEN ZO  
 DRAAGLIJK MOGELIJK 
 WORDEN GEMAAKT. 

DIRK  
JASPERS
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LEES HIER HET 
PROGRAMMA 
WAARMEE  
N-VA WIJNEGEM 
JE NOG MEER 
THUIS IN  
WIJNEGEM WIL 
LATEN ZIJN. 

 Onze nieuwe brug  
 is een sterk voorbeeld 
 van participatie. 
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VEILIG THUIS  
IN WIJNEGEM 
De N-VA vindt het belangrijk dat 
iedereen zich veilig kan voelen in onze 
gemeente, overal en op eender welk 
moment van de dag.

  In de eerste plaats zijn de wijkagenten 
van de nabijheidspolitie steeds bereikbaar 
en aanspreekbaar. We zetten hen maxi-
maal in op straat zodat de Wijnegem-
naar zijn wijkagent kent.

  Onze gemeenschapswacht krijgt een 
zichtbare plaats op straat en onder-
steunt de politie.

  We zetten de verledding van de openba-
re verlichting verder maar kiezen ervoor 
om ‘s nachts de lampen te laten branden. 

  We voorzien camera’s aan belangrijke 
gebouwen, pleintjes en straten om 
overlast te voorkomen.

  We verhogen de sensibilisering rond 
veiligheid o.a. met een vaste rubriek in 
de Info Wijnegem.

  We voorzien nieuwe verlichte fietsen-
stallingen zodat de fiets veilig gestald 
kan worden.

 VLOT VERPLAATSEN  
 IN WIJNEGEM 

In het deel mobiliteit vertellen we onze visie hoe  
je op een veilige manier met de fiets, auto, openbaar  

vervoer en deelmobiliteit tot thuis geraakt.

  We voorzien extra budget 
om de voet- en fiets paden 
te verbeteren.

  Sinds de opening van de 
nieuwe brug hebben we 
in heel de dorpskern een 
verbod op 3,5 ton door-
gaand verkeer. We blijven 
dit controleren om de 
veiligheid te garanderen.

  Na de heraanleg van de 
Turnhoutsebaan plaatsen 
we een extra halte in het 
midden van het dorp, zo-
dat het openbaar vervoer 
voor alle kansengroepen 
dichtbij bereikbaar is. 

  We kiezen voor een nieu-
we Turnhoutsebaan waar 
de auto nog welkom is 
en er voldoende parkeer-
plaats is zodat je kan 
winkelen bij onze lokale 
handelaars. Op welover-
wogen centrale plaatsen 
maken we extra plek voor 
duurzaam groen.

  Vorige legislatuur voerden 
we enkele fietsstraten in 
de buurt van de scho-
len in. Deze kunnen we 
nog optimaliseren. Op 
andere plaatsen kiezen 
we doelbewust niet voor 
fietsstraten om vlotte 
circulatie toe te laten. 

  We voorzien flexibele 
mobiele camera’s om 
problemen op moeilijke 
verkeerspunten snel te 

kunnen oplossen. 
  Rond deelmobiliteit 
hebben we vorige legis-
latuur al grote stappen 
gezet. We rolden de oranje 
deelfietsen uit en plaatsen 
verschillende deelwagens. 
Verder nemen we nu de 
informerende rol op ons 
om het gebruik verder te 
stimuleren. 

  Binnen de bebouwde kom 
krijgt de speedpedelec 
zijn plaats op de straat, 
niet meer op het fietspad. 

  In de snel veranderende 
mobiliteit zetten we in op 
extra openbare laad-
palen. We zoeken een 
systeem zodat ze correct 
gebruikt worden en dus 
meer mensen kunnen 
opladen.

  We maken nieuwe weg-
wijzers om onze prach-
tige fietsroutes en trage 
wandelwegen doorheen 
Wijnegem in de verf te 
zetten. We gaan dit net-
werk van trage wegen nog 
uitbreiden. 

  We voorzien een nieuwe 
fietsdoorsteek door het 
park naar de nieuwe 
jeugdlokalen.

  Als onze 2 bruggen af zijn 
bekijken we hoe we het 
nog aangenamer kunnen 
maken om aan het water 
te vertoeven.

THUIS IN EEN  
GROEN WIJNEGEM 
N-VA Wijnegem wil een aanzienlijk budget 
voorzien om de doelstellingen van het Wijne-
gems klimaatplan sneller te behalen, maar 
kiest bewust voor realistische acties. 

  We behouden de groene open ruimte.

  We gaan in elke buurt op zoek naar een zone 
om daar de gepaste bomen te planten, dit 
binnen het principe van “de juiste boom op  
de juiste plaats”. 

  In het project de Werve Hoef houden we  
een deel vrij voor volkstuintjes en maken 
we met een strook nieuwe, hoge bomen een 
buffer naar de Houtlaan.

  In buurten met een hoge bevolkingsdichtheid 
leggen we de klemtoon op geveltuintjes, 
groendaken en extra ontharding om zo 
de inspanningen eerlijk te verdelen. Om de 
Wijnegemnaar te ondersteunen voorzien we 
voldoende budget.

  We zetten het aanpakken van zwerfvuil hoog 
op de prioriteitenlijst: 

  • In de eerste plaats is het de taak van de  
  gemeenschapswacht om overtreders op  
  hun ongepast gedrag te wijzen. Eerst  
  sensibiliseren, daarna verbaliseren.

  • We belonen vrijwilligers die hierrond   
  werken. We zetten goede voorbeelden  
  in de kijker met als doel alle burgers te  
  motiveren om hun buurt proper te  
  houden.

De voorbije jaren zat de N-VA mee in 
het bestuur van Wijnegem. Er werd 
heel wat werk verricht. Sommige 
projecten werden afgerond (restau-
ratie van de Jan Vlemincktoren, bouw 
van nieuwe jeugdlokalen, …). Andere 
projecten zijn opgestart en/of volop 
in uitvoering. 
N-VA Wijnegem staat klaar met een 
boeiend programma waarin groten-
deels de focus ligt op het afwerken 
van opgestarte projecten en enkele 
nieuwe projecten zoals de sporthal 
en de school. Altijd met als doel dat 
iedereen zich thuis voelt in Wijnegem.

INLEIDING PROGRAMMA

 TRAGE WEG 

 DE DONKEY DEELFIETSEN 

Als N-VA bestuur geven we het goede 
voorbeeld en zullen we per 100 stemmen 
voor N-VA een nieuwe boom planten.
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TURNHOUTSEBAAN
• De Turnhoutsebaan is een belangrijke ader door 

ons dorp. We behouden het erfgoed om ons dorpse 
karakter in stand te houden.

• In de dorpskern blijft het gelijkvloers voorbehou-
den voor handel en diensten. Vernieuwing kan en 
is soms nood zakelijk maar kan enkel met aandacht 
voor voldoende parkeergelegenheid op eigen 
terrein en voldoende extra groen. Bovendien doen 
vragen we extra inspanningen om toegangen 
rolstoelvriendelijk te maken. 

 Een klare kijk op  
 ruimtelijke ordening in Wijnegem 

Hoe kunnen we onze woningen en de 
inrichting van onze straten bestand maken 
voor de toekomst en toch tegelijkertijd ons 
dorpse karakter behouden? Hierop heeft 
N-VA Wijnegem een duidelijke visie. 

DE NIEUWE SCHOOL 
Deze legislatuur werden alle plannen gemaakt voor de nieuwe school 
in de Veldstraat. Dat wordt een kleuter- en lagere school en ook onze 
kunst academie vindt hier zijn plaatsje. De leerlingen zullen hun intrek 
kunnen nemen in september 2027. We kiezen bewust voor een brede 
school die multifunctioneel gebruikt kan worden. De kinderopvang, 
turnkring, speelweken, … zullen er hun plek vinden. Ook het audito-
rium kan door onze cultuurverenigingen gebruikt worden.

ALGEMEEN
• We blijven onze gebou-

wen en infrastructuur 
als goede huisvader 
beheren en indien nodig 
renoveren, zodat ze 
breed en op een laag-
drempelige manier door 
de Wijnegemnaar kun-
nen gebruikt worden. 

• Ook hebben we aan-
dacht voor de werk-
omgeving van het per-
soneel van het lokaal 
bestuur, zodat iedereen 
een goede werkplek 
heeft die aangenaam en 
toegankelijk is. 

• We geven het goede 
voorbeeld en maken 
onze gemeentelijke  
gebouwen klimaat-
neutraal en klaar voor  
de toekomst.

TOEGANKELIJK GROEN IN ELKE BUURT
• Vorige legislatuur werd de Fortvlakte 

gekocht door het Agentschap Natuur en 
bos. Samen met hen maken we hier een 
mooi sponspark van dat we behouden voor 
de toekomst. We kiezen voor afgebakende 
wandel- en fietspaden door dit nieuwe park.

• Met onze buurgemeentes blijven we in-
zetten op groene verbindingen die je als 
fietser en voetganger makkelijk en veilig 
laten verplaatsen.

• Voor Zevenbunder en andere woonwijken 
kiezen we ervoor de stijl van de woonwijk 
te behouden. Meergezinswoningen horen 
hier niet thuis. 

DE NIEUWE SPORTHAL
• We bouwen een nieuwe sporthal die comfortabel en 

energiezuinig is, volgens de noden van de sportclubs, 
met meer kleedkamers en met nog meer mogelijkhe-
den om te sporten. 

• We bouwen ze naast de bestaande sporthal zodat de 
clubs de oude kunnen blijven gebruiken tijdens de 
bouw. 

• In dit project zoeken we partners om een fitness te 
voorzien. Door deze unieke ligging zoeken we ook een 
partner voor nieuwe horeca aan de sporthal. We zien 
het ruimer dan een cafetaria. Wij denken eerder aan een 
taverne met een prachtig terras naast het park. 

Twee grote infrastructuur projecten 
staan de volgende jaren op de 
planning: de bouw van een nieu-
we sporthal en de bouw van de 
nieuwe school, samen met het 
gemeenschaps onderwijs GO!. 

• We laten de turnzaal 
ge bruiken door de sportclubs 
van Wijnegem.

• Het auditorium van de 
kunstacademie kan ook 
gebruikt worden door 
cultuurverenigingen.

• We maken een nieuw 
gebruikers- en verhuur-
reglement voor en met de 
Wijnegemse verenigingen.

• We blijven inzetten op 
Nederlands en wiskunde. 

• We kiezen voor een neutrale 
schoolomgeving.

• We starten een leerlingen-

raad op in onze gemeentelijke 
school.

• We blijven busvervoer 
voorzien zodat de kinderen 
uit de lagere school tijdens de 
lesuren in Deurne kunnen 
gaan zwemmen.

• We blijven ons aanmeld-
systeem voor de Wijnegemse 
lagere scholen gebruiken, 
zodat kinderen uit Wijnegem 
voorrang krijgen.

• We gaan actief de secundaire 
scholen ondersteunen zodat ze 
in Wijnegemse bedrijven 
stagebezoeken kunnen doen.

 DE TURNHOUTSEBAAN 
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 KINDEROPVANG 
   Om Wijnegemse ouders te 
ontzorgen creëren we extra 
dagopvang in de Wolk 
voor kinderen jonger dan 3 
jaar. Ook bij het project De 
Werve Hoef bekijken we of 
er opvang mogelijk is, zodat 
er verspreid in Wijnegem 
voldoende kinderopvang is. 

  De voor- en naschoolse 
opvang wordt georganiseerd 
in de scholen zelf. We zien 
dit veel breder dan enkele 
opvang. We denken hierbij 
ook aan sport en kunst. 

  Deze legislatuur hebben we 
de speelweken uitgebreid tot 
5 weken tijdens de zomer-
vakantie. Dit aanbod blijven 
we behouden. We onderzoe-
ken wel of we ook kunnen 
uitbreiden naar andere 
vakanties.

EEN THUIS VOOR JONGEREN IN WIJNEGEM 

 KINDVRIENDELIJKE GEMEENTE  
  We zetten alles op alles om het charter kindvriendelijke gemeente 
te behalen. Dit start bij de kinderrechten en zorgt ervoor dan 
kinderen en jongeren niet vergeten worden in het beleid.

  We hebben net nieuwe jeugdlokalen gebouwd voor chiro en scouts.
We stellen de polyvalente zaal open voor alle burgers van Wijnegem.

  We blijven investeren in speelpleintjes.
  We richten een kindergemeenteraad op en blijven de jeugdraad 
betrekken bij alle belangrijke beslissingen.

  We zetten extra in op cultuur voor alle leeftijden, zoals toneel-
voorstellingen voor kinderen.

  We blijven het jeugdhuis Ahoy ondersteunen zodat dit een plek 
wordt voor alle jongeren.

  We ondersteunen de campagne “generatie rookvrij” met extra 
aandacht om het vapen te ontraden

  We weten dat je tijdens een hobby (sport, jeugdbeweging of cul-
tuur) unieke vaardigheden leert als kind voor je verdere leven. 
Daarom gaan we deze actief promoten in de scholen en de vereni-
gingen subsidiëren zodat iedere Wijnegemnaar kan deelnemen.

  We maken een databank met Wijnegemse vakantiejobs.
  We zoeken samen met de jongeren een rustige studieplek.  
We denken in de eerste plaatse aan de nieuwe jeugdlokalen  
of Ahoy met ruime openingstijden.

 DIENSTENCENTRUM 
Ons woonzorgcentrum behoort 
tot de groep De Voorkempen. 
Onlangs heeft de groep voor 
Wijnegem een aanvraag inge-
diend om een dienstencentrum 
op te richten. Deze aanvraag 
werd door het Departement zorg 
goedgekeurd voor implementa-
tie. We zien hier een plek voor:

  het persoonlijk informeren 
van senioren ivm beschik-
baarheid van vrijwilligers-
werk binnen de gemeente. 

  een zorgcoach die senioren 
kan verwijzen naar de juiste 
sociale instanties en hen on-
dersteunt bij de activatie.

  het laten uitgroeien van  
“De kleine geneugte” tot 
buurtrestaurant waar senio-
ren elkaar ontmoeten.

THUIS IN EEN SOCIAAL WIJNEGEM 
  

 We zien een partner in  
 de seniorenraad voor zaken  
 die onze ouderen aan-  
 belangen en blijven  
 ermee samenwerken. 

 SPEELPLEINTJE AAN  
 DE VOETBALSTRAAT 

 RUSTENBORG 

 SENIOREN 
In 2030 zal bijna 1 inwoner op 2 een 
senior zijn. Om de Wijnegemnaar com-
fortabel te laten wonen en bewegen in 
Wijnegem maken we van ons dorp een 
seniorenvriendelijke gemeente. 

  We voorzien extra banken met rug-
leuning in elke buurt in Wijnegem

  Het openbaar toilet op het markt-
plein gaat alle dagen open met 
voldoende ruime openingsuren.  
De gemeente zorgt ervoor dat het 
goed onderhouden blijft. 

  We houden rekening met de  
mobiliteit van de senior tijdens 
openbare werken. 

  We plannen extra acties samen  
met de gezondheidsraad rond  
dementie en eenzaamheid.

 SAMENWERKING SOCIAAL HUIS 
Het dienstencentrum werkt nauw samen met het sociaal 
huis. Zo kunnen we onze dienstverlening naar kansen-
groepen verder uitbreiden, bv met een sociale kruidenier, 
huiswerkbegeleiding en kledijbedeling. Onze dienst ziet er op 
toe dat dit gaat naar de Wijnegemnaar die het nodig heeft. 

  Sociale integratie per wijk uitgevoerd door een vrijwil-
liger die inwoners verwijst naar de correcte gemeentelijke 
sociale instanties. 

  Het ontvangen van een werkloosheidsuitkering 
koppelen aan de plicht om een positief gevolg te geven 
aan een passende jobaanbieding of een aanbod om een 
opleiding te volgen. Om dichter tot de arbeidsmarkt 
te komen engageert de leeflooncliënt zich tot bepaalde 
acties zoals gemeenschapsdienst, drugsbegeleiding en 
een taalcursus Nederlands.

  We schenken extra aandacht aan mentaal welzijn. Er zijn 
reeds verschillende initiatieven in onze gemeente maar 
moeten die bekender maken en de drempels verlagen. 
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Heel wat Wijnegemnaren zijn enthousiast over de  
mogelijkheden om je vrije tijd in eigen dorp te besteden. 
Zo hebben we o.a. een goed draaiend gemeenschaps-
centrum ’t Gasthuis, maar we kunnen de accommodatie 
en de programmatie nog optimaliseren. 

 GEMEENSCHAPSCENTRUM ’T GASTHUIS ALS 
 DRAAISCHIJF VOOR HET CULTURELE LEVEN 

  We hebben knappe voorstellingen in ons gasthuis die soms 
snel uitverkocht zijn. We kiezen er voor dat mensen uit 
Wijnegem met voorrang vooraf kunnen inschrijven. 

  We blijven investeren in een modern 't Gasthuis. Ook de 
tuin wordt als sluitstuk aangepakt met integratie van het 
voormalige containerpark. Ook zien we hier gelegenheid 
om de parking met enkele plaatsen uit te breiden. 

  We behouden het open karakter van ‘t Gasthuis maar met 
slimme camera’s hebben we oog voor de veiligheid van de 
gebruikers.

 VRIJE TIJD BIJ JOU IN DE BUURT 
  Ook de ontmoetingsruimte aan de kerk is een plek waar 
we verschillende activiteiten voor de Wijnegemnaar kunnen 
organiseren. Enkele ingrepen dringen zich op om deze ruim-
te naar het niveau te tillen van de zalen van ’t Gasthuis.

  Ook op het plein van de Chiro aan de Wommelgemse-
steenweg voorzien we speelelementen voor onze kleinsten.

  We zijn fier op onze knap gerenoveerde Jan Vlemincktoren. 
Als gemeente zullen we hem vaak in de kijker zetten, maar  
we sporen ook de verenigingen aan om deze locaties te ge-
bruiken. We denken bijvoorbeeld aan een “Jan Vleminckdag”.

  Ook het jeugdhuis Ahoy biedt vele mogelijkheden.  
We werken samen met het jeugdhuis om ook die locatie 
breder te gebruiken.

  We gaan met de verenigingen samen op zoektocht naar 
extra ruimte voor stockage voor hun materiaal binnen het 
gemeentelijk patrimonium. 

  We zien het marktplein nog meer als ontmoetingsplaats 
voor socio-culturele evenementen. We maken het plein nog 
gezelliger met meer groen en eventueel een overkapping.

 RUIM EN TOEGANKELIJK 
 AANBOD 

  We zetten in op een zeer 
ruim programma voor alle 
doelgroepen. We plannen een 
week van de senior en kinder-
theater voor de kleinsten.

  We verzorgen voldoende 
professionele begeleiding 
zodat verenigingen vlot hun 
activiteiten kunnen uitvoeren. 

  Via de UiTPAS wordt een 
correct sociaal tarief voor-
zien zodat elke Wijnegemnaar 
aan het aanbod kan deelne-
men.

  We behouden onze lage gemeentebelasting van 5,5 %. 
Hiermee bevinden we ons bij de 30 gemeenten met het 
laagste tarief van de 300 gemeenten in Vlaanderen.

  Noodzakelijke investeringen dienen met de grootste zorg 
behandeld te worden. Financiële haalbaarheid is een  
prioriteit bij het opstellen van het meerjarenplan. 

  We zoeken binnen het aanbod van bestaande subsidies of 
deze voor Wijnegem de investeringspot kunnen verhogen. 
Ook blijven we de Wijnegemnaar ondersteunen met een 
aanbod van relevante subsidies.

  We beheren de subsidies als een goede huisvader.  
Zo indexeren we steeds en houden de vinger aan de pols 
om noden op te vangen.

  In ons programma van 2018 stond een burgerbudget  
dit werd het wijkbudget. We breiden dit graag uit zodat 
elke Wijnegem naar zelf een project kan indienen voor  
zijn buurt.

VRIJE TIJD IN EEN  
WARM WIJNEGEM

THUIS IN EEN FINANCIEEL  
GEZOND WIJNEGEM

THUIS IN EEN ECONOMISCH  
WELVAREND WIJNEGEM 

  We blijven samenwerken met 
de Raad voor Lokale Econo-
mie om startende onder-
nemers te ondersteunen met 
informatie en begeleiding. 
We verdubbelen de starters-
premie naar 4000 euro om 
nieuwe handelaars aan te 
trekken om zo onze handels-
kern te versterken en levendig 
te houden.

  We zien er op toe dat er geen 
nachtwinkels bijkomen en 
ook massagesalons worden 
afgebouwd. 

  Bedrijven van Wijnegem 
zetten we in de kijker. Zo 

organiseren we terug een 
jobbeurs en we werken met 
de bedrijven samen om lokaal 
voldoende werkgelegenheid 
te creëren.

  Binnen de levendige 
handelskern willen we ons 
aanbod behouden en uitbrei-
den met vooral kleinhandel, 
diensten en horeca. Om de 
ondernemers te ondersteu-
nen voorzien we een gepast 
parkeerbeleid.

  We blijven inzetten op de sa-
menwerking met Wijnegem 
Shop Eat Enjoy, maar heb-
ben oog voor de uitdrukkelij-

ke zorg om een toename van 
de hinder voor de omgeving 
te vermijden. 

  We maken budget vrij om de 
bedrijvensite van Den Hoek 
aan de Merksemsebaan met 
enkele ingrepen te verduur-
zamen. Ook hier steeds met 
de insteek om de mobiliteit 
voor alle weggebruikers te 
verbeteren.

  Bij alle nieuwe projecten 
betrekken we onze inwoners 
en handelaars om ze mee 
vorm te geven tijdens een 
participatie moment. 

 JAN VLEMINCKTOREN 
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  We zien sport als een rode 
draad door ons programma. 
Zo las u al onze ambitie voor 
het nieuwe sportcentrum 
met een fitness. 

  Ook maken we meer buiten-
sporten mogelijk. Zo stond 
in 2024 de vernieuwing van 
het skatepark al op de agenda. 
Nu bekijken we de mogelijk-
heden voor BMX en andere 
buitensporten. We verbeteren 
de paden in het park zodat 
iedereen er aangenaam kan 
wandelen en veilig joggen.

  We gaven onze ideeën rond 
nieuwe trage wegen en 
fietsroutes. Die kunnen de 
buurten met elkaar verbin-
den. We creëren ook nog 
meer sportmogelijkheden 
op de pleintjes zodat spor-
taccommodatie dichtbij en 
laagdrempelig is. 

  We voorzien budget voor het 
organiseren van extra sport-
evenementen. Hierbij betrek-
ken we de sportverenigingen. 

  Via de sportraad onder-
steunen we onze sport-
verenigingen zodat ze 
financieel gezond blijven en 
elke Wijnegemnaar de kans 
kunnen geven om te sporten. 

  We bekijken de mogelijkheid 
om Wijnegemnaren een gere-
duceerd tarief aan te bieden 
voor het zwembad te Deurne.

Wijnegem blijft een onafhankelijk gemeente tot minimaal 
2030 met een gezonde financiële situatie. Dat is zeker. 
We merken wel dat het voordelig is om samen te werken 
met andere gemeenten. 

  We geloven sterk in dit intergemeentelijk samenwerken. 
Zo streven we naar het maximale behoud van onze eigen-
heid als Wijnegem. 

  We bereiden ons goed voor om onze bestuurskracht te 
versterken. 

  Deze legislatuur hebben we al een bestuurskrachtanalyse 
met oplossingsvoorstellen gedaan. We duiden een sche-
pen aan die volgende legislatuur een extra bevoegdheid 
krijgt voor deze materie. Die kan gesprekken met even-
tuele partnergemeentes voeren en een samenwerkings-
plan opstellen. 

  We vinden participatie in deze aanpak ontzettend  
belangrijk en betrekken daarom ook de burgers bij  
deze voorbereiding. 

  Door deze samenwerking kan onze dienstverlening 
voor de burger sneller, goedkoper en nóg kwalitatiever 
worden.

  We zijn voorbereid, wat de volgende Vlaamse regering 
ook beslist!

 Sportaccommodatie moet  
 dichtbij en laagdrempelig zijn!

THUIS IN EEN  
SPORTIEF  
WIJNEGEM

THUIS IN EEN  
ONAFHANKELIJK WIJNEGEM

 GEMEENTEHUIS 
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Onze kandidaten op een rijtje

MAARTEN JANSSENS

LEEN WOUTERS

CARMEN BAELDEN

ROLF STALMANS

TOM DILS

SONIA ANTONISSEN

ROGER BOECKXSTAENS

ANNEMIE MATTHYS

MARC DE CONINCK

HEIDI CLAES

YANNICK RUTTEN

HERMAN PLATTEAU

LAMBERT MOSTMANS

MAHI HEIDARY

RENATA PAUWELS 

ELS VAN HOOFSTADT

SABRINA HOKELEK

FERRE GIJSEMANS

NANCY RAYMAKERS

DIRK JASPERS

JUUL LIEKENS

1 12

2 13

3 14

4 15

5 16

6 17

7 18

8 19

9 20

10 21

11


